EPEE CAMP 2020 LINZ AUSTRIA

AN OÖLFK EVENT





Beginne das neue Turnierjahr stark vorbereitet! Sechs Tage intensives Training in der professionellen Umgebung des Linzer Olympiazentrums. Du lernst neue Leute aus dem In- und Ausland kennen, der Spaß wird auch nicht zu kurz kommen, und das Trainer-Team wird dafür sorgen, dass Du formstark in die neue Saison startest! - Wir freuen uns auf Dich



Foto: Land Oberösterreich

Komm' in die Form Deines Lebens!

DATUM - ORT

AUGUST 31

Start: 09:00 Uhr

Trainingszeiten täglich von 9 bis 20 Uhr

5 SEPT.

Ende: 12:00 Uhr



Olympiazentrum Auf der Gugl 30 4020 Linz Austria



Foto: Land Oberösterreich

REISE- UND ÜBERNACHTUNGSKOSTEN

Reise- und Übernachtungskosten sind von allen Teilnehmern selbst zu bezahlen. Wir haben im Olympiazentrum und im Jugendgästehaus der Stadt Linz Zimmer für die Camp-Teilnehmer/-innen vorreserviert.

Wenn Sie Unterstützung beim Buchen der Quartiere brauchen, kontaktieren Sie bitte Manfred Kogler über e-mail **ooelfk@gmail.com**



ANMELDUNG

Anmeldung zum Trainingscamp per e-Mail **ooelfk@gmail.com** Name des/der Teilnehmers/-in; Alter des/der Teilnehmers/-in; ev. Quartierwünsche

Letzter Anmeldetag: 3. August 2020



Your challenge: Tournament season 2020 / 2021

Get prepared!

DATE - VENUE

AUGUST

31

SEPT.

5

Finish: 12:00 noon

This camp provides you amazing training enviroments; it will be the best preparation for the upcoming competition periode. Enjoy six exciting days in the Linz Olympic Center. Get into contact with new friends from Austria and abroad. You'll get a lot of profit working with an excellent trainerteam. We look forward to you!

Olympiazentrum Auf der Gugl 30 4020 Linz Austria

Start: 09:00 Uhr

Training

Training time-table: every day from 9 a.m. to 8 p.m.

TRAVEL- AND ACCOMODATION EXPENSES

Accomodation and travel-expenses are to be paid by each participant. The organizers have pre-booked accomodations in the Olympia Center and in a nearby hostel.

Need assistance for booking your accomodation? - We'll help you. Don't hesitate and contact Mr. Manfred Kogler by e-mail to **ooelfk@gmail.com**



Foto: Martin Kogler

Sport-Direktor Dragos Span, Cheftrainer des OÖLFK, wird von einem qualifizierten Trainer-Team bei der sportlichen Durchführung des Trainingslagers unterstützt.

Sport Director of the Camp: Mr.. Dragos Span, OÖLFK headcoach. He'll be assisted by an experienced trainerteam.

REGISTRATION

Registrations for the training camp e-mail ooelfk@gmail.com Name of participant; Age of participant; Your accomodation requests

Registration deadline: August, 3rd, 2020



Welcome to Linz



Foto:Stadt Linz

Das Olypiazentrum Linz ist eine der schönsten Sportstätten des Bundeslandes Oberösterreich. Unsere Gäste aus dem In- und Ausland finden hier die besten Voraussetzungen für das Degen-Trainingslager 2020.

The Olympic Center Linz is one of the most beautiful sports facilities in the province of Upper Austria.

Our guests from home and abroad find here the best conditions for the Epee training camp 2020.



www.landesfechtklub.org